
Almenbo afd 6. Referat Afdelingsmøde 7. september 2021. 

 

 
 

 

1: Astrid valgt til dirigent, Abelone valgt til referent 

Thomas og Betty valgt til stemmeudvalg 

 

2: Forretningsordenen blev godkendt 

 

3: Abelone fremlagde bestyrelsens Beretning. Der var enighed om at den var helt fin 

 

4: Astrid fremlagde afdelingens budget 2022. Der er en huslejestigning på 2 %. 

Budgettet blev enstemmigt vedtaget. 

Astrid fremlagde ligeledes afdelingens regnskab 2020. Der er et overskud på 

171.000. 

 

5: Bestyrelsens forslag om hundehold blev enstemmigt vedtaget. Det er vigtigt at 

man før man anskaffer sig en hund læser reglerne. For spørgsmål, kontakt 

Bestyrelsen. 

Det er ligeledes Bestyrelsen der skal modtage anmodningen om hundehold og giver 

tilladelse, hvis de krævede formaliteter er i orden. 

 

6: Abelone var på valg som formand. Hun modtog genvalg. Der var ingen 

modkandidater, så hun er valgt for en to årig periode. 

 

7: Claus var på valg til medlem af Bestyrelsen. Han ønskede genvalg. Cecilie stillede 

også op. Der var skriftlig afstemning og det var Cecilie der blev valgt for en toårig 

periode. 

 

8: Claus og Christian blev valgt til suppleanter. 

 

9: Claus fortalte at når han åbner køkkenvinduet lugter der råddent. Sandsynligvis 

fra tagrenden. Der er snakket med René om det og der bliver set på det. 

 

Benny efterspurgte tilsyn af altanerne. Det bliver der gået videre med 



 

Vi får en ny tørretumbler, den gamle synger på sidste vers 

 

Tak for god ro og orden 

 

Venlig hilsen 

Abelone 

  

 

 

 

 

 

 


